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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  1506/2019                                         V Palárikove, 03.10.2019   

Zápisnica 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

konaného dňa 03.10.2019 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ schválenia programu zastupiteľstva 

3/ Voľba návrhovej a volebnej komisie 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia od posledného   

    plánovaného zasadnutia OZ 

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

5/ Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu ZŠ s MŠ K. Strmeňa za školský    

    rok 2018/2019 

     Spravodajca: Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ s MŠ 

6/ Správa o otvorení školského roku 2019/2020 v ZŠ s MŠ K. Strmeňa  

    Spravodajca: Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ s MŠ 

7/ Správa o plnení úloh obce v odpadovom hospodárstve za rok 2018 a I. polrok 2019 

    Spravodajca: Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. 

8/ Stav stavebných úprav na zbernom dvore Ľudovítov 

    Spravodajca: Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. 

9/ Správa o plnení rozpočtu obce za I. polrok 2019, vrátane rozp. organizácie ZŠ s MŠ 

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ 

10/ Stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu obce za I. polrok 2019 

     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

11/ Úpravy rozpočtu obce: 

      rozpočtové opatrenia č. 11 až 15 

a) stanovisko hlavného kontrolóra k úpravám rozpočtu 

12/ Stanovenie harmonogramu na prípravu rozpočtu obce na rok 2020 

13/ Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných previerkach za I. polrok 2019 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

14/ Návrh na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2019 

       Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

15/ Nakladanie s majetkom obce a) až d) 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

16/ Interpelácie poslancov OZ 

17/ Diskusia 

18/ Záver 

 



 

2 

 



 

3 

 

 

 



 

4 

 

 

 

 



 

5 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 03. októbra  2019 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

1/ Otvorenie 

 

       XI. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r a s o v á, 

starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že z celkového 

počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní poslanci. Poslanci Mgr. Rudolf 

Kodada a Ing. Igor Rezdovič prišli neskôr.  

Ospravedlnili sa poslanci: prof. Monika J a n k e c h o v á, Mgr. Katarína P e c h o v á a Ing. 

Róbert Ž i d u l i a k.   Ďalej privítala JUDr. Kristínu S l i v o ň o v ú, prednostku OcÚ a Ing. 

Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

a) Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

     Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ a 

            p. Viktor B e r k e š, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l a: 

           Mgr. Silvia T ó t h o v á, pracovníčka obce 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Mário 

Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce predložila program rokovania dnešného obecného 

zastupiteľstva a spýtala sa všetkých prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na 

zaradenie. Keďže podnety na doplnenie neboli predložené, dala hlasovať na odsúhlasenie 

program rokovania. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Mário 

Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 



 

6 

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  

  

    p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ 

    Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ 

    Bc. Jaroslav G a r a j, poslanec OZ 

 

Uznesenie č.  1/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie.  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A)     z r i a ď u j e 

        návrhovú komisiu v zložení poslancov: Tomáš Slivoň, poslanec OZ – predseda,                                                 

                                                                              Mgr. Lukáš Krásny, poslanec OZ                                                                                             

                                                                              Bc. Jaroslav Garaj, poslanec OZ, 

B)     vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:  

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a 

k postupu rokovania návrhy uznesení. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Mário 

Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

4/  Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesenia od posledného   

      plánovaného zasadnutia OZ 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

 Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 

 

Uznesenie č.  2/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesení od posledného 

plánovaného zasadnutia OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e    n a      v e d o m i e   správu o plnení uznesení 

obecného zastupiteľstva od 30.5.2019. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Mário 

Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

5/  Správa o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu ZŠ s MŠ K. Strmeňa za                             

     školský rok 2018/2019 

     Spravodajca: Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ s MŠ K. Strmeňa 

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „B“. 

Uznesenie č.  3/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu prerokovanie a schválenie správy o výsledkoch výchovno-vzdelávacieho procesu ZŠ 

s MŠ Karola Strmeňa v Palárikove za školský rok 2018/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   správu o výsledkoch výchovno-

vzdelávacieho procesu ZŠ s MŠ Karola Strmeňa v Palárikove za školský rok 2018/2019 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Mário 

Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

6/ Správa o otvorení školského roku 2019/2020 v ZŠ s MŠ K. Strmeňa 

    Spravodajca: Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ s MŠ K. Strmeňa 

Uznesenie č.   4/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

K bodu prerokovanie a schválenie správy o otvorení školského roku 2019/2020 v ZŠ s MŠ 

Karola Strmeňa Palárikovo 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   správu o otvorení školského roku 

2019/2020 v ZŠ s MŠ Karola Strmeňa Palárikovo                                                  

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Mário 

Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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7/ Správa o plnení úloh obce v odpadovom hospodárstve za rok 2018 a I. polrok 2019 

     Spravodajca: Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol.  

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“.  

 

Počas siedmeho bodu prišiel Mgr. Rudolf K o d a d a, Ing. Igor R e z d o v i č, prišiel až počas 

rozpravy.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – skonštatoval, že pokiaľ nebudú ľudí pokutovať, tak 

ten separovaný nebude taký ako má byť. Opýtal sa, či bude obec čistiť kompostéry keď budú 

plné? 

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – odpovedala, že nebude obec  čistiť 

kompostéry, pretože kompost  sa má použiť v záhrade.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – podotkla, že v tejto správe sa vypúšťa 

ekonomická časť o hospodárení zberovej spoločnosti, ktorá bude prerokovaná na 

mimoriadnom zasadnutí OZ.  

Uznesenie č.  5/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu prerokovanie a schválenie správy o plnení úloh obce v odpadovom hospodárstve za 

rok 2018 a 1. polrok 2019 

Obecné zastupiteľstve v Palárikove s c h v a ľ u j e  správu o plnení úloh obce v odpadovom 

hospodárstve za rok 2018 a 1. polrok 2019 (po vypustení časti o hospodárení zberovej 

spoločnosti). 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 7 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 – Ing. Igor R e z d o v i č 

 

8/ Stav stavebných úprav na zbernom dvore Ľudovítov 

     Spravodajca: Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol.  

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – skonštatovala, že čo bolo možné 

svojpomocne opraviť, tak to opravili. Ostatné sa musí opraviť pomocou eurofondov, 

poprípade postaviť nové haly. Keď fúka vietor, tak odpad lieta po okolitých parcelách.  Musí 

sa dať vypracovať štúdia realizovateľnosti, prišla ponuka na vypracovanie štúdie za cenu 

4 800 eur. Bude vyhotovená v 2 – 3 verziách.  
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Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – položil otázku, či sa tie vrecia nedajú prekryť nejakou 

sieťovinou. 

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – odpovedala, že sa prekrývajú tie vrecia, 

ale to nepomôže, keď fúka silný vietor.  

Uznesenie č.  6/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu stav stavebných úprav na zbernom dvore Ľudovítov  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     

A) b e r i e    n a      v e d o m i e správu o stave stavebných úprav na zbernom dvore Ľu-

dovítov, 

B) s ú h l a s í   s vyčlenením sumy 4.800 Eur na vypracovanie štúdie realizovateľnosti vo 

veci projektu „Zberný dvor Palárikovo – modernizácia prevádzky“ na základe cenovej 

ponuky. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

9/ Správa o plnení rozpočtu obce za I. polrok 2019, vrátane rozp. organizácie ZŠ s MŠ 

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ 

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „D“.  

Uznesenie č.  7/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu Správa o plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2019, včítane rozpočtovej organizácie ZŠ 

s MŠ 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     b e r i e    n a    v e d o m i e       informatívnu správu 

o plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2019, včítane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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10/ Stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu obce za I. polrok 2019 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

Stanovisko hl. kontrolóra sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „E“.  

Uznesenie č.  8/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu Stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu obce za 1. polrok 2019, 

včítane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     b e r i e    n a    v e d o m i e       stanovisko hlavného 

kontrolóra k plneniu rozpočtu obce za 1. polrok 2019, včítane rozpočtovej organizácie ZŠ 

s MŠ. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

11/ Úpravy rozpočtu obce:    

      Úpravy sa prikladajú do zápisnice ako príloha pod písmenom „F“  

 

a) rozpočtové opatrenia č. 11 až 15 

 

b) stanovisko hlavného kontrolóra k úpravám rozpočtu 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – navrhol presunúť Rozpočtové opatrenie č. 11, 12 a 13 

na mimoriadne zasadnutie OZ, nakoľko k týmto úpravám nezasadla finančná komisia a treba 

k nim jej stanovisko. Tým pádom by zobrali na vedomie úpravy č. 14 a 15. Vypúšťa sa aj 

stanovisko hlavného kontrolóra.  

 

Uznesenie č.   9/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K návrhu na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 11 až 15. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A) p r e s ú v a    rokovanie o rozpočtových opatreniach č. 11, 12 a 13 na ďalšie rokovanie 

obecného zastupiteľstva, po ich prekovaní v komisii finančnej, pre správu obecného ma-

jetku a podnikateľskú činnosť,  
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B) b e r i e   n a      v e d o m i e rozpočtové opatrenie č. 14: 

úprava výdavkov (obec).......................................................................... + 17.410,82 EUR 

C) b e r i e    n a      v e d o m i e rozpočtové opatrenie č. 15: 

úprava príjmov (obec).............................................................................  + 18.910,82 EUR. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

12/ Stanovenie harmonogramu na prípravu rozpočtu obce na rok 2020 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – skonštatovala, že keďže je predseda finančnej 

komisie ospravedlnený, tak sa tento bol programu presunul na rokovanie mimoriadneho 

zastupiteľstva.  

Uznesenie č.  10/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu Stanovenie harmonogramu na prípravu rozpočtu obce na rok 2020 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     p r e s ú v a    rokovanie o harmonograme príprav 

rozpočtu obce na rok 2020 na ďalšie rokovanie obecného zastupiteľstva, po jeho odsúhlasení 

komisiou finančnou, pre správu obecného majetku a podnikateľskú činnosť. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

  

13/ Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných previerkach za I. polrok 2019 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

      Správa hlavného kontrolóra sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „G“. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – Analýza zberovej spoločnosti nebude predmetom 

tohto rokovania.  
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Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – navrhol Analýzu zberovej spoločnosti presunúť na 

pracovné stretnutie.  

Uznesenie č.  11/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

K bodu Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných previerkach za 1. polrok 2019 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

A)    b e r i e    n a    v e d o m i e       Správu hlavného kontrolóra obce o vykonaných 

previerkach za 1. polrok 2019 bez pripomienok, 

B)    p r e s ú v a     na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva Správu z vykonanej 

analýzy činnosti zberovej spoločnosti so zameraním na rozčlenenie výdavkov refundovaných 

ENVI-PAKom a výdavkov z rozpočtu obce v súvislosti s budovaním prevádzky na 

Ľudovítove. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

14/ Návrh na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2019.  

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „H“. 

 

Uznesenie č.  12/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu Návrh na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2019 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     s ú h l a s í     s vykonaním inventarizácie majetku obce 

k 31.12.2019, podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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15/ Nakladanie s majetkom obce a) až d) 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

 

    Nakladanie s majetkom obce sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „I“ 

 

a) Žiadateľka Tatiana Voderadská požiadala o odkúpenie pozemku v k. ú. 

Palárikovo CKN parcela č. 1168/51 o výmere 367 m2. 

Žiadateľka už vlastní pozemky nachádzajúce sa za uvedenou parcelou na ulici 

Štefánikovej a riadne sa o ne stará. Využíva ich ako úžitkovú a okrasnú záhradu. 

Žiadaný pozemok mala dlhé roky v užívaní rodina Bugyíková, ale už sa oň nestarajú, 

zarastal burinou. Neprejavili záujem o jeho ďalšie užívanie (písomne). Komisia 

výstavby, územného plánovania, dopravy a verejného poriadku obecného 

zastupiteľstva žiadosť prerokovala a odporučila predaj pozemku ako nadbytočného 

formou priameho predaja za cenu zodpovedajúcu všeobecnej hodnote pozemku.  

 

Uznesenie č.  13/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa  03.10.2019 

K bodu nakladanie s pozemkami písm. a) 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

A) p r e r o k o v a l o 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce, pozemok parc. reg. C-KN, parc. č. 

1268/51, druh pozemku záhrada o výmere 367 m2, k. ú. Palárikovo 

B) s c h v a ľ u j e 

podľa § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zámer odpredaja 

nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo reg. C-KN, parc. č. 1268/51, druh pozemku 

záhrada o výmere 367 m2, k. ú. Palárikovo, formou priameho predaja z dôvodu 

nadbytočnosti, najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti, s týmito 

podmienkami: 

 - kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku na 

stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti,  

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva v prospech 

kupujúceho do katastra nehnuteľností. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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b) Žiadatelia manželia Lehockí – kúpa pozemku v k. ú. Palárikovo CKN parcela č. 

1908/457 o výmere 400 m2 

Žiadatelia kúpili pozemok parc. č. 1908/449 na ulici Štúrovej a majú záujem aj o ďalší 

pozemok smerom ku Cergátu od ulice. Nie je tam nič, len veľká jama. Vedľa je 

zdravotné stredisko MUDr. Rudinského. Komisia výstavby, územného plánovania, 

dopravy a verejného poriadku obecného zastupiteľstva žiadosť prerokovala 

a odporučila predaj pozemku ako nadbytočného formou priameho predaja za cenu 

zodpovedajúce všeobecnej hodnote pozemku. 

 

Uznesenie č.  14/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu nakladanie s pozemkami písm. b) 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

A) p r e r o k o v a l o 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce, pozemok parc. reg. C-KN, parc. č. 

1908/457, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 400 m2, k.ú. Palárikovo 

B) s c h v a ľ u j e 

podľa § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zámer odpredaja 

nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Palárikovo reg. C-KN, parc. č. 1908/457, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 400 m2, k. ú. Palárikovo, formou priameho predaja 

z dôvodu nadbytočnosti, najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti, 

s týmito podmienkami: 

 - kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého posudku na 

stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti,  

- kupujúci bude povinný uhradiť náklady spojené s vkladom vlastníckeho práva v prospech 

kupujúceho do katastra nehnuteľností. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

c) Spoločnosť ŽSR – žiadosť o zriadenie vecného bremena – pozemok EKN parcela 

č. 4378 – uloženie káblového vedenia 

Firma PRODEX, s. r. o. požiadala za Železnice Slovenskej republiky o súhlas obce 

ako vlastníka predmetnej nehnuteľnosti so stavbou „ŽST Nové Zámky – ŽST 

Palárikovo, rekonštrukcia koľaje č. 1 a č. 2“. Počas tejto stavby má prísť k uloženiu 

nového káblového vedenia na pozemku vo vlastníctve obce a preto požiadali obce 

o súhlas obce aj s týmto uložením káblového vedenia. Pozemok sa nachádza za 



 

15 

 

železničnou traťou vľavo na Ľudovítove. Žiadosť bola prerokovaná na komisii 

výstavby, územného plánovania, dopravy a verejného poriadku so súhlasným 

stanoviskom.  

 

Uznesenie č.  15/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu nakladanie s pozemkami písm. c) 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

A) p r e r o k o v a l o 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku obce, pozemok parc. reg. E-KN, parc. č. 

4378, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 1845 m2, k. ú. Palárikovo 

B) s c h v a ľ u j e 

zriadenie vecného bremena ku pozemku parc. reg. E-KN, parc. č. 4378, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 1845 m2, k. ú. Palárikovo, spočívajúce v práve 

uloženia káblového vedenia v prospech spoločnosti Železnice Slovenskej republiky, 

Klemensova 8, Bratislava. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf K o d a d a, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor R e z d o v i č, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. 

Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

d) Žiadosť obce o delimitáciu pozemkov v správe SPF – pozemky EKN parc. č. 668, 

669 a 34/2 

Obec požiadala o delimitáciu predmetných pozemkov. Na pozemkoch parc. č. 668 

a 669 máme verejnú zeleň (parčík s votívnym detvianskym krížom) a parcela č. 34/2 

sa nachádza pred sýpkou, zarastá a máme záujem tam vytvoriť verejnú zeleň. Ku 

žiadosti je potrebné doložiť uznesenie obecného zastupiteľstva o tom, ako sa tieto 

pozemky užívajú. Táto časť nebola prerokovaná na komisii z dôvodu, že výzva na 

doplnenie dokladov prišla na OcÚ až 18.9.2019, teda po zasadnutí komisie.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa, či obec stíha splniť podmienky? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že obec nestíha splniť 

podmienky, pretože ešte chýba jedno vyjadrenie, ale po doložení dokladov bude žiadosť 

opätovne zaradená. 
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Uznesenie č.   16/191003 

z 11. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 03.10.2019 

 

K bodu nakladanie s pozemkami písm. d) 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  

A) p r e r  o k o v a l o 

zámer získať do vlastníctva delimitáciou verejné priestranstvá v obci na ulici Hlavnej pred 

zdravotným strediskom (reg. EKN parcely č. 668 a 669) a na ulici Remeselníckej pozemok 

parcela reg. EKN č. 34/2, na ktorom je postavená sýpka 

B) p o t v r d z u j  e,  

že pozemky v k. ú. Palárikovo, reg. E-KN parc. č. 668, druh pozemku záhrady o výmere 232 

m2 a parc. č. 669, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 732 m2 (LV č. 3081) 

sa pred rokom 1991 využívali a doteraz využívajú ako verejné priestranstvo; pozemok v k. ú. 

Palárikovo, reg. E-KN parc. č. 34/2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 

4281 m2 sa pred rokom 1991 a doteraz využíva ako verejné priestranstvo a na prístup 

k susedným súkromným pozemkom, na ktorých sú rodinné domy. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Rudolf Kodada, Mgr. Lukáš 

Krásny, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek 

Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

16/ Interpelácie 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ – spýtal sa na kamery od firmy Obecné siete.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – je to na dobrej ceste. Obec obdržala revízne 

správy. Žiadosti sú na Západoslovenskej distribučnej, spýtame sa na najbližší možný termín 

zapojenia.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – mal interpeláciu na hlavného kontrolóra, či je iné 

nájomné v DK za ples a iné za svadbu?  

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – áno, lebo je tam iné využívanie priestorov. 

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – čo sa týka Farmy ošípaných, má obec nejakú 

odpoveď? 

 



 

17 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – zatiaľ nie. 

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – požiadal o stanovisko k autobusovej zastávke na 

Ľudovítove.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – musíme dať písomnú žiadosť na Arrivu.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – v akom časovom horizonte by sa dala riešiť realizácia 

osvetlenia priechodu pre chodcov, na miestach v smere k ZŠ, konkrétne pri Cergáte, pri 

Kvetinárstve pri Mlyne a pri Floriánovi?  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – musíme dať požiadavku na predĺženie ramena.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – nie je prechod pri zastávke pri Šlahorovi.  

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ – tam nemôže byť, lebo je tam križovatka. 

 

p. Marek Z á  l e š á k, poslanec OZ – požiadal o stanovisko k jestvujúcemu kamerovému 

systému. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – požiadala Matúša Hlozáka o vypracovanie 

analýzy a predloženie návrhu.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – na základe čoho sa dala požiadavka o delimitáciu 

pozemkov SPF? 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – zmapovali sme pozemky, ktoré by mohli slúžiť 

ako parčík. 

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – mali by sme sa zamerať na hlavný zberový kanál, 

lebo polovica pozemkov je vo vlastníctve SPF. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – je to problém, pretože to nie je v celosti.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – ďalším interpelačným príspevkom bolo opílenie briez 

na ulici Štefánikovej.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – odpovedala, že na obec prišla žiadosť zo 

ŽSR na výrub drevín v celkovej výške spoločenskej hodnoty vyše 500 tisíc eur. Pokiaľ 

pristúpime k výrubu, tak tieto prostriedky môžu byť použité iba na revitalizáciu zelene.   

   

17/ Diskusia      

 

Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ – poďakoval OZ aj starostke za výmenu okien v átriu. 

Pripomenul, že DK bude mať 40. výročie, ZŠ plánuje akadémiu a požiadal o vyčlenenie 

finančných prostriedkov. Potreboval by doklad o odovzdaní tejto stavby do užívania. Položil 

otázku v akom stave je telocvičňa? 
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Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – požiadala o špecifikáciu osvetlenia.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – sú predpoklady, že bude viac a viac detí, ako je 

obec na toto pripravená? Máme tu obecné budovy, je veľa výziev na rekonštrukciu obecných 

budov. Čo plánuje obec robiť? Do akých projektov sa zapojí, kto má v obci na starosti 

projekty? Mala by sa spraviť samostatná zberová spoločnosť s vlastným účtom, s vlastným 

IČO-m a vlastnými zamestnancami. Nezaoberá sa obec s takouto myšlienkou? V Močenku, 

čo vyvážajú navyše odpad z obce, tak to majú občania rozpočítané v daniach. V máji som sa 

pýtala ObP na pokuty a povedali mi, že sú len dvaja. 

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – dostali sme z fondov peniaze na kúpu 

kontajnerov.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – Zápoveď – Jilemnického boli dva stožiare, kde 

boli vianočné výzdoby. Nemôžu sa tie dva piliere dať niekam do zberného dvora? 

 

p. Štefan V e l č i c k ý, člen ObP – tie pokuty sú vytrhnuté z kontextu, policajti môžu dávať 

pokuty, pokiaľ je zákonom dané, že ju dať môže. Prednedávnom bolo pri ZŠ staré dopravné 

značenie, ktoré nebolo v súlade s EÚ. Ľudia sú znalí zákonov, že vedia, že nemôžu dostať 

pokutu. Značenie je už vymenené, tak už môžu byť aj pokuty. Zákrok a pokuta je iné. Treba 

rozlišovať pojmy.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – reagovala na diskusný príspevok Ing. Kodadovej, 

že projekty sa sledujú, zapája sa obec do projektov. Problém je v tom, napr. cyklotrasa, 

projektant, ktorý projektoval celú cyklotrasu, tak zle postavil projekt. Radi by sme sa zapojili 

do cyklochodníka na etapy. Stavebné povolenie je aktuálne, ale na existujúci projekt, treba ho 

upraviť.  

 

Obyvateľ ul. Zápoveď – obyvatelia Zápovede si začali robiť chodníky v rôznych výškach.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, obyvateľka obce – minulý rok bol opravovaný starý cintorín s tým, 

že TS po výreze náletových drevín najneskôr na jar tohto roku urobia postrekovanie. 

Požiadala prednostku, aby sa na internet k pozvánkam na OZ pripájali aj správy, ktoré budú 

prerokovávané.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – bude brigáda na cintoríne.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – môžu sa pripájať. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, obyvateľka obce – budú sa vážiť smetné nádoby? 

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – chceme pripraviť takýto systém. Zatiaľ 

sa bude platiť za objem.  
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JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – zákon o poplatkoch určuje, že sa to odvíja 

od objemu nádoby.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, obyvateľka obce – požiadala o stiahnutie návrhu VZN 

o zneškodňovaní obsahu žúmp z web stránky. Navrhla do plánov práce zahrnúť nový návrh 

VZN o zneškodňovaní obsahu žúmp. Po 15.9.2018 môže obec žiadať o predloženie dokladu 

o vývoze žúmp.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – od ZsVs sme si vyžiadali zoznam, aby sem 

vedeli koho máme kontrolovať.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, obyvateľka obce – dúfam, že zberová spoločnosť bude samostatná 

jednotka, lebo nevieme, či je rentabilné zbierať po toľkých dedinách. Aspoň sme dostali 

mechanizmy. Nikdy nebola riadna analýza množstva odpadu urobená. Tri roky máme nový 

zberný dvor a nič sa tam nedeje. 

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – už dlho som prosila, aby sa spravil 

normálny projekt na zberný dvor.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – budú sa ešte tento rok kontrolovať výtlky? Na 

Slnečnej ulici je veľká jama. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – áno budú, treba mi to hlásiť.  

 

Ing. Milan M a r k u s e k, obyvateľ obce – pozemok pred sýpkou, pred jedenástimi rokmi, 

sme čistili ten pozemok, pôvodná myšlienka bola, že tam urobíme niečo pre deti, ale začali 

tam chodiť vagabundi. Tak sme tam hojdačky neurobili. Toto bol pôvodný zámer, teraz sa to 

už len udržiava. Bolo by dobré zriadiť dohľad nad starým cintorínom. Ing. Vít Drgon kedysi 

navrhol vlastnú čističku odpadových vôd. Neoživili by sme túto myšlienku? 

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – na starom cintoríne sa povoľujú exhumácie. Bolo 

by vhodné, keby sa likvidovali aj náhrobné kamene, alebo aspoň tie ohrádky.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – starý cintorín je majetkom cirkvi. Obec môže urobiť 

čistenie, ale berme to aj z finančnej stránky. Keď aj zoženieme nejaké peniaze či ich dáme 

tam, alebo spravíme chodník? 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, obyvateľka obce – navrhovali sme kedysi na komisii ŽP, prilepiť 

oznam na každý náhrobok, že ak sa do troch rokov vlastník postará o náhrobok alebo sa aspoň 

neozve, tak sa zlikviduje náhrobok alebo kríž nechať a zobrať okolie a ľahšie by sa kosilo. 

Lenže pozemok je cirkevný, v nájme to má obec a náhrobky sú súkromné. Mali by sme si 

pripraviť nejaký projekt.  
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18/ Záver 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a schôdzku 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

Overovatelia:      Mgr. Mário R u d i n s k ý 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

                Bc. Viktor B e r k e š 

                                                                             poslanec OZ 

 

 

 

                Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

 

      JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová               
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